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Abstract (en)
[origin: WO9100181A1] This invention is a method and article of manufacture for ballistic end use work of high modulus, high strength fibers
each network being first impregnated with a high modulus resin which can be cured to a rigid state. The impregnated network is dried then each
impregnated dried network is coated with a low modulus elastomeric resin, then the networks are plied together so that the low modulus elastomeric
resin acts as an adhesive between each of the networks. The plied networks are subsequently cured to form a rigid composite.

Abstract (fr)
Cette invention concerne un procédé pour la fabrication d'un article destiné à un usage balistique, constitué de fibres à module et à résistance
élevés, chaque réseau étant d'abord imprégné d'une résine à module élevé et durcissable jusqu'à un état rigide. Le réseau imprégné est séché
puis chaque réseau imprégné et séché est revêtu d'une résine élastomère à faible module; ensuite les réseaux sont réunis en nappes de sorte
que la résine élastomère à faible module serve d'adhésif entre chacun des réseaux. Les réseaux mis en nappes sont ensuite durcis pour former un
composite rigide.
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